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PROCES–VERBAL

încheiat astăzi 14.05.2007, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-
SEVERIN

 

 

 

          Lucrarile şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Iosif Secăşan:  

 

          Domnilor consilieri, domnilor invitaţi,

          Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi 30 de consilieri.   

          Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.583/7.05.2007, comunicată domnilor consilieri în scris prin 
adresa nr.6106/8.05.2007, potrivit art.106 alin.3 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice locale, cu 
completările şi modificările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.6223/10.05.2007 şi s-a adus la cunoştinţa 
locuitorilor prin publicare în Ziarul “Timpul” din data de 8.05.2007, Ziarul „Sud-Vestul” din data de 8.05.2007 
şi Ziarul „24 de Ore” din data de 8.05.2007.

          Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.

Participă ca invitaţi: domnul Horia Irimia –ministru secretar de stat Ministerul Internelor şi Reformei 
Administrative, domnul Ion Ion- fostul ministru secretar de stat al apărării, domnul deputat Mocioalcă Ion - 

Hotarari
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PSD, domnul deputat Ghiorghioni Ionesie – deputat PD, domnul prefect Anton Paulescu, domnul subprefect 
Sereş Petru Albert, domnul subprefect Ursu Dorel, domnul primar Liviu Spătaru – Primăria Municipiului 
Reşiţa, domnul primar Vela Marcel - Primăria Municipiului Caransebeş, directorii instituţiilor deconcentrate, 
precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

          Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, „Sud-Vestul”, „24 de Ore”, 
„BANAT TV”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”.

 

          ORDINEA DE ZI a fost anunţată şi publicată în presă.

          1.Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
din data de 20.04.2007.

          2.Proiect de hotărâre privind încetarea mandatului de consilier judeţean şi a mandatului de 
vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Caraş-Severin al domnului Horia Irimia.

3.Proiect de hotărâre privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

4.Întrebări. Interpelări.

            Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Supun la vot ordinea de zi a şedinţei de astăzi. Cine este „pentru”? 
Abţineri? Împotriviri? 

Se aprobă ordinea de zi în unanimitate.

 

*

       Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:

1.Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din data 
de 20.04.2007.

       Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnilor consilieri, dacă dumneavoastră aveţi comentarii la procesul-
verbal? Nu sunt.

Supun la vot aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din data de 
20.04.2007. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 

       Se aprobă în unanimitate.
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*

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:

2.Proiect de hotărâre privind încetarea mandatului de consilier judeţean şi a mandatului de vicepreşedinte al 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin al domnului Horia Irimia.

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Mai întâi, o să-l rog pe domnul secretar Ion Imbrescu să comenteze puţin 
referatul constatator, după care o să-l rog pe domnul Horia să ne adreseze salutul dânsului şi mesajul pe care 
doreşte să ni-l transmită.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Potrivit legilor în vigoare privind această activitate, la data când s-
a făcut o promovare în această funcţie, ea devine incompatibilă cu calitatea de consilier judeţean. Prin urmare, 
domnul Horia Irimia    şi-a prezentat demisia din funcţia de consilier judeţean şi implicit, din cea de 
vicepreşedinte al Consiliului Judeţean. Conform legii, este necesar să organizăm într-o şedinţă ordinară, aşa 
cum este cea de astăzi, o dezbatere în care să se procedeze la luarea de act faţă de demisia depusă de domnul 
Horia Irimia, iar după aceea vacantarea postului de consilier. Urmează ca alegerea următorului consilier 
judeţean să se facă abia în şedinţa următoare, pentru că validarea după cum ştiţi, se face în prezent de către 
Tribunal. Astăzi se poate realiza alegerea vicepreşedintelui pentru postul rămas vacant. Sunt îndeplinite toate 
condiţiile prevăzute de lege, începând de la convocare şi până la condiţiile de fond. Şedinţa a fost pregătită sub 
acest aspect şi ea se poate derula în aceste condiţii de legalitate.

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Atât? Mulţumesc.

Domnul ministru secretar de stat Horia Irimia: Doamnelor, domnişoarelor şi domnilor, stimaţi colegi, sunt 
mulţi prieteni în sală şi este un moment de emoţie pentru mine. După activitatea avută alături de dvs., timp de 
aproape 3 ani de zile, plec la Bucureşti, bineînţeles că doar temporar. Eu vă mulţumesc tuturor celor care aţi 
sprijinit iniţiativele pe care le-am promovat eu şi nu numai eu, ci împreună cu fostul preşedinte al Consiliului 
Judeţean şi cu actualul preşedinte al Consiliului Judeţean, în domeniile de care m-am ocupat în această 
activitate. Le mulţumesc colegilor mei, din Direcţia de Programe şi Integrare Europeană şi din Direcţia de 
Monitorizare a Serviciilor Publice, cu care am lucrat foarte bine şi eu zic că este o echipă competentă în aceste 
două direcţii. Cunosc situaţiile şi din alte judeţe şi am obţinut foarte multe proiecte care au primit finanţare. 
Cred că trebuie să existe şi o continuitate în activitatea oricărei instituţii, implicit şi în activitatea Consiliului 
Judeţean. Le mulţumesc cu această ocazie colegilor mei liberali, care m-au susţinut pentru a ocupa demnitatea 
care o deţin în momentul de faţă. Oricum, nu voi uita că am plecat din Caraş-Severin şi voi colabora în 
continuare, atât cu Consiliul Judeţean Caraş-Severin, cât şi cu primăriile din judeţul nostru. Acest lucru am 
început deja să-l fac de săptămâna trecută. Vă mulţumesc şi nu vă zic „La revedere”, pentru că practic ne 
întâlnim în fiecare săptămână. Vă mulţumesc încă odată pentru colaborare. (Aplauze).

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Doresc în numele dumneavoastră, a consilierilor, să-l felicităm şi noi pe 
Horia. Să-i spunem, că de fiecare dată când un om din judeţul nostru, cu atât mai mult, un fost vicepreşedinte 
al Consiliului Judeţean, ajunge în structurile guvernamentale, este o ocazie de bucurie pentru consilieri. Este o 
chestiune pe care o apreciem ca fiind o realizare deosebită a judeţului. Îl rog pe Horia şi sper ca acest lucru să 
se întâmple, cu privire la relaţiile ministerului unde se află şi Consiliul Judeţean, mai ales că este un minister a 
căror pârghii pot să devină eficiente la modul foarte serios pentru Caraş-Severin, deci o să-l rog în consecinţă, 
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să fie apropiat de Consiliul Judeţean şi de interesele judeţului nostru şi am convingerea că aşa va fi. Felicitări 
Horia, încă odată!

Supun la vot art. 1 al hotărârii. (1)Începând cu data de 14.05.2007, ca urmare a demisiei, Consiliul Judeţean 
Caraş-Severin ia act de încetarea înainte de termen a  mandatului de consilier judeţean al domnului Horia Ion 
Irimia, din partea Partidului Naţional Liberal. (2) Se declară vacant locul ocupat de acesta, încredinţându-se 
Direcţia Juridică şi de Administraţie Publică Locală  pentru a face demersurile necesare în vederea validării, 
potrivit legii, de către Tribunalul Caraş-Severin, a unui nou mandat de consilier. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Încetarea mandatului de consilier are ca efect încetarea de drept, pe aceeaşi dată, 
a mandatului de vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, al domnului Horia Ion Irimia. Cine este 
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se adoptă în unanimitate.

*

 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de şi anume:

3.Proiect de hotărâre privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Iniţierea este a mea, dar o să-l rog iarăşi pe domnul secretar Imbrescu să 
prezinte expunerea de motive.

http://www.cjcs.ro/hotariri/procver2007/procver12.htm (4 of 12) [10/11/2007 1:10:53 PM]



Hotarari

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Ca o consecinţă a adoptării primei hotărâri, expunerea de motive 
la proiect de hotărâre privind alegerea vicepreşedintelui, este o chestiune firească. Deci după vacantarea 
postului de consilier, care atrage implicit vacantarea postului de vicepreşedinte, se impune ocuparea acestei 
funcţii, care potrivit legii se realizează prin votul consilierilor judeţeni, vot secret. În acest sens, noi avem 
pregătită procedura de vot care o să o prezentăm cu aprobarea domnului preşedinte, după ce o să vedem câţi 
candidaţi sunt. Potrivit acestei proceduri, urmează ca până la adoptarea hotărârii propriu-zise, să se procedeze 
la propunerea de candidaţi pentru postul de vicepreşedinte, urmând ca după aceea eu să prezint tehnica, care se 
aplică în speţa respectivă.

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: În funcţie de numărul candidaţilor.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: În funcţie de numărul candidaţilor.

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Să lansăm propunerile. Te rog, Paula.

Doamna consilier Todireanu Paula: Din partea Partidului Social Democrat noi avem o propunere. Este un om 
cu multiple calităţi, un bun manager, în persoana domnului Spânu.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Pe cine aţi propus?

Doamna consilier Todireanu Paula: Pe domnul Spânu.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Şi mai cum?

Doamna consilier Todireanu Paula: Ion.

Domnul consilier  Başag Viorel: Stimaţi parlamentari, domnule preşedinte, domnilor colegi, propunem un 
tânăr, care deşi are 33 de ani, are experienţă în administraţie de 10 ani. Cunoaşte problemele fiecărei comune şi 
a oraşelor, are competenţă deosebită pe probleme juridice şi de administraţie. Îl propunem pe avocatul Cristian 
Gâfu.

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Mulţumesc. Alte propuneri? Nu mai sunt. Avem doi candidaţi şi îl rog pe 
domnul secretar să prezinte maniera de vot.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Aş dori să vă informez, că această variantă de alegeri este un 
proiect. Dumneavoastră aveţi dreptul să veniţi cu amendamente, pentru că nu este procedură legală, este o 
cutumă, care s-a realizat de-alungul anilor, din 1992 până acum. Dacă sunt păreri divergente faţă de ce spunem 
noi aici, sigur că dumneavoastră prin vot puteţi să tranşaţi şi să imprimaţi ceea ce hotărâţi. Rog Comisia de 
numărare a voturilor, să fie pregătită pentru a prelua conducerea procedurii de vot. „În conformitate cu 
prevederile art.101 alin.2 din Legea nr.215/2001 privind administraţia publică locală, republicată în 2007, cu 
votul secret al majorităţii consilierilor judeţeni în funcţie, se alege dintre aceştia  vicepreşedintele Consiliului 
Judeţean, respectiv cu votul a cel puţin 16 consilieri”, în cazul nostru la Consiliul Judeţean Caraş-Severin. Noi 
avem în sală 30 de persoane, deci trebuie să avem 30 de buletine, dar votarea se face la numărul celor existenţi 
în Consiliu, adică 31. „Alegerea se realizează pe bază de buletin de vot pentru vicepreşedinte, conform 
modelului anexat, care conţine o singură rubrică, respectiv numele candidaţilor”, pe care dumneavoastră o să-l 
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primiţi. „Se solicită consilierilor să facă propuneri de candidaturi pentru vicepreşedintele Consiliului Judeţean 
în vederea înscrierii acestora pe buletinele de vot. După epuizarea propunerilor, domnul preşedinte Iosif 
Secăşan, va citi lista cu cele două propuneri făcute, în ordinea în care au fost făcute, în vederea înscrierii lor pe 
buletinul de vot şi se va înmâna lista Secretariatului tehnic în vederea dactilografierii pe buletinele de vot.” În 
cazul acesta, avem pentru două candidaturi şi va fi aşa: candidatura nr.1 şi candidatura nr.2, rubrică pentru 
aplicat ştampila şi nu este „pentru” şi contra, ci se pune ştampila pe care dorim să-l votăm. Numărarea 
voturilor se face de Comisia de numărare a voturilor, conform Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean nr.170/13.09.2006. Dacă unul 
din candidaţii înscrişi pe buletinul de vot este membru al Comisiei de numărare a voturilor, acesta nu va 
participa la numărarea voturilor”, dar nu este cazul. Procedura de vot: modelul l-am prezentat şi l-aţi văzut. 
„Consilierii judeţeni îşi vor exprima votul prin aplicarea ştampilei „VOTAT 2007”, în rubrica unde apare 
numele candidatului pentru care optează. Sunt nule buletinele de vot care: „a)au aplicată ştampila  „VOTAT 
2007”, în dreptul ambilor candidaţi; b) au aplicată ştampila „VOTAT 2007” în altă parte, în afara chenarului 
celor doi candidaţi; c)nu au aplicată ştampila „VOTAT 2007” în dreptul nici unui candidat (buletin alb); d)nu 
au aplicat ştampila de control (ştampila Consiliului Judeţean nr.2) pe ultima pagină a buletinului de vot; e)
există un alt model decât cel aprobat. Pct.IV: Se propune o pauză pentru completarea buletinelor de vot cu 
numele candidaţilor propuşi. Domnul preşedinte Iosif Secăşan  va citi pe rând numele fiecărui consilier, îi va 
înmâna buletinul de vot cu ştampila de control (nr.2 a Consiliului Judeţean Caraş-Severin) aplicată pe ultima 
pagină, după care consilierul va intra în cabina de votare şi după exercitarea votului va îndoi buletinul de vot 
cu pagina ştampilată cu ştampila de control în exterior şi îl va introduce în urnă. După închiderea votării, 
membrii Comisiei de numărare a voturilor vor proceda la deschiderea urnei şi se va citi cu voce tare la 
deschiderea fiecărui buletin de vot numele şi prenumele candidatului care a fost votat (prin aplicarea ştampilei 
pe numele acestuia), iar preşedintele Comisiei de numărare a voturilor înscrie în dreptul respectivului candidat 
votul înregistrat. Variante privind rezultatul votului: a)în situaţia în care un candidat din cei doi, întruneşte cel 
puţin 16 voturi favorabile, votarea se consideră încheiată, candidatul respectiv fiind declarat prin procesul-
verbal al Comisiei de numărare a voturilor, câştigătorul turului de scrutin şi urmează să fie adoptată hotărârea 
de confirmare a rezultatului votului”, care o avem în mapă. „b) în situaţia în care nici unul dintre cei doi 
candidaţi nu întruneşte cel puţin 16 voturi favorabile şi nu există situaţie de balotaj între candidaţi, se va 
proceda la un nou tur de scrutin în aceeaşi şedinţă, la care vor participa cei doi candidaţi. În acest scop, se vor 
completa buletinele de vot cu numele şi prenumele celor doi candidaţi, în ordinea descrescătoare a voturilor 
obţinute la primul tur de scrutin (în caz de repetare a tururilor de scrutin ca urmare a apariţiei unei situaţii de 
balotaj sau neîntrunire a numărului de 16 voturi, se va  proceda conform lit.”d”). c)în situaţia în care nici unul 
din candidaţi nu întruneşte cel puţin 16 voturi şi există balotaj între cei doi candidaţi, conform listei cu 
rezultatul votării, aceştia vor fi trecuţi pe un buletin nou de vot pentru al doilea tur de scrutin, în ordinea în care 
au fost propuşi la primul tur de scrutin şi se votează după procedura iniţială (în caz de repetare a tururilor de 
scrutin, ca urmare a apariţiei unei situaţii de balotaj sau neîntrunire a numărului de 16 voturi se va proceda 
conform lit.”d”); d)dacă în situaţia de la lit b) şi lit.c) se obţine din nou balotaj sau în tururile următoare se 
obţin voturi sub numărul de 16, necesare pentru alegerea vicepreşedintelui, Consiliul Judeţean prin vot deschis 
va hotărî una din următoarele soluţii: Prima: organizarea unor noi tururi de scrutin” şi trebuie spus câte, 2, 5, 
10 sau câte doriţi. „Efectuarea de noi propuneri şi reluarea votării după procedura iniţială (în acest scop se ia o 
pauză pentru consultarea grupurilor de consilieri”. Ultima soluţie, este „amânarea şedinţei”, când se va veni cu 
o altă soluţie. „Va fi declarat ales vicepreşedinte al Consiliului Judeţean, candidatul care întruneşte voturile 
majorităţii consilierilor în funcţie, respectiv 16 voturi. Se întocmeşte procesul-verbal privind rezultatul votării 
şi se citeşte de către Preşedintele Comisiei de numărare a voturilor.” Se adoptă hotărârea, fără să mai voteze 
art.1, care se vota prin votul secret al dumneavoastră, urmând prin vot deschis să votăm numai celelalte două 
articole. Dacă aici domnule preşedinte, stimaţi consilieri sunt obiecţii?
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Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnii consilieri, dacă au observaţii, comentarii sau adăugiri? Nu. Atunci 
se ia o scurtă pauză pentru completarea buletinelor de vot.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Câte minute, ca să ştim? Cam cât, 10 minute?

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Avem xerox aici? Avem tot? Da. Pauza să fie 15 minute.

Se ia o pauză pentru completarea buletinelor de vot.

*

 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: S-au completat buletinele de vot şi vă rog să trecem la vot.

Se trece la vot în ordinea strigării.

*

 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Comisia de numărare a voturilor? Dani, te rog.

Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnule preşedinte, stimaţi colegi consilieri, stimaţi invitaţi, în urma 
votului de astăzi s-au înregistrat următoarele rezultate: Proces-verbal încheiat azi 14 mai 2007, cu ocazia 
numărării voturilor privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-Severin; Pe buletinul de vot 
au fost înscrişi 2 candidaţi; Comisia de numărare a voturilor, a realizat procedura de numărare a voturilor; Cu 
acest prilej s-au constatat următoarele rezultate: Spânu Ion,  22 de voturi „pentru” (Aplauze); Gâfu Cristian, 8 
voturi „pentru” (Aplauze). A fost declarat ales Spânu Ion cu 22 de voturi „pentru”. Semnează Comisia de 
numărare a voturilor, toţi membrii, preşedinte Rotaru Daniel, secretar Ungur Ioan, membrii: Grindeanu 
Nicolae, Ristache Costinel, Pascu Gheorghe (Aplauze).

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Înainte de toate, trebuia să-i întreb pe domnul Spânu Ion şi pe domnul Gâfu 
Cristian, dacă acceptă candidatura, dar mai ales acum după vot este absolut târziu, dar sunt sigur că da.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cu data intrării în vigoare a prezentei hotărâri orice dispoziţii contrare se 
abrogă. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Prezenta hotărâre intră în vigoare şi se comunică potrivit art.48 alin.2, art.49 
alin.1 teza II şi art.115 alin.4 şi 5 din Legea nr.215/2001 privind administraţia publică locală, republicată în 
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2007: Instituţiei Prefectului judeţului Caraş-Severin; Persoanei nominalizate la art.1; Direcţiilor de specialitate 
din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin; Instituţiilor şi serviciilor de sub 
autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cât şi societăţilor comerciale la care Consiliul Judeţean este 
acţionar unic, conducătorii acestora având obligaţia să le aducă la cunoştinţa angajaţilor. Cine este „pentru”? 
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se adoptă în unanimitate.

 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Ca atare, noul vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Caraş-Severin este 
domnul Ion Spânu pe care îl felicităm şi îl rugăm să ia cuvântul. (Aplauze)

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Domnule ministru secretar de stat, domnule prefect, domnule preşedinte, 
domnilor deputaţi, stimaţi colegi şi invitaţi, vreau să mulţumesc celor care m-au votat şi celor care nu m-au 
votat. Vreau să spun că uşa mea va fi deschisă la toată lumea, inclusiv colegilor mei, întotdeauna încercând să 
rezolvăm problemele judeţului. Experienţa pe care am acumulat-o în 17 ani de când fac politică şi ca o 
paranteză, vreau să vă amintesc că eu şi domnul consilier Silaşi, cred că suntem cei mai vechi şi cei care au 
avut continuitate deplină în aceşti 17 ani. Această experienţă, plus experienţa de viaţă şi am avut norocul să 
lucrez într-o companie multinaţională, deci s-au strâns multe şi vreau ca această experienţă s-o aduc în 
Consiliul Judeţean. Să fiu un sprijin pentru preşedinte, pentru colegii mei, pentru aparatul administrativ şi să le 
fiu un bun coleg. Încă odată, vă mulţumesc. (Aplauze)

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Noul vicepreşedinte este alături de noi la masă. Domnul Horia este 
economist şi domnul Spânu este şi el economist, aşa că din punct de vedere al abilităţilor profesionale, 
Consiliul Judeţean nu a pierdut nimic, ci s-a împrospătat şi a câştigat un ministru secretar de stat. Felicitări 
amândurora! Dacă mai doreşte cineva să ia cuvântul?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule secretar de stat, domnule preşedinte, domnilor vicepreşedinţi, 
stimaţi colegi, poate pare paradoxal, dar aş vrea să mulţumesc colegilor liberali pentru votul care l-au dat 
astăzi, ştiut fiind faptul că noi îi susţinem la Bucureşti şi ne-am bucurat astăzi de susţinerea dumnealor pentru 
un vicepreşedinte în Consiliul Judeţean. Vă mulţumesc.(Aplauze)

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul Gâfu, te rog.

Domnul consilier Gâfu Cristian: Domnule ministru secretar de stat, domnule prefect, domnule preşedinte, 
doamnelor şi domnilor, vreau să-l felicit pe domnul vicepreşedinte Spânu în noua sa calitate şi vreau să-i 
asigur pe colegii mei liberali şi pe ceilalţi colegi consilieri judeţeni, că de acum încolo, ca şi până acum, voi 
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avea grijă ca în Consiliul Judeţean să fie întotdeauna respectată legea. Având în vedere că domnul Spânu 
ocupă un post care se cuvenea să fie ocupat de către un liberal, mă voi adresa dânsului pentru a pune în 
practică, tot ceea ce înseamnă lege în administraţia judeţului. Rezultatul votului de astăzi, este un semn că în 
Caraş-Severin la un momentdat, totuşi nu se schimbă nimic. Vă mulţumesc.(Aplauze)

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule ministru secretar de stat, domnule prefect, domnule 
preşedinte, stimaţi colegi, domnilor parlamentari, eu văd că domnul Gâfu este puţin cam supărat. Dar, vă spun 
cinstit că este tânăr, are perspectivă şi de aici încolo poate să fie zeci de ani preşedinte. Este tânăr, a candidat, 
dar ce să faci? Asta este situaţia votului, este secret, nu se ştie care cu cine a votat. Domnul Ştefănescu a 
mulţumit liberalilor că au dat votul domnului Spânu. Cu ce suntem noi vinovaţi? Din cauza aceea să nu fim 
trişti. Aş vrea să pun şi eu o întrebare, pe care am auzit-o la televizor. Domnule Spânu câte stele are steagul 
Europei?

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Are 12 stele.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Ştie, domnule.

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Da de ce mă întrebaţi pe mine?

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Pentru că un ministru de la liberali a întrebat copii la o şcoală, câte 
stele are acest steag  şi el a spus că are 15 stele.

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul profesor Liviu Spătaru.

Domnul primar Spătaru Liviu: Dragi colegi şi prieteni, domnule ministru, domnilor parlamentari, domnule 
preşedinte, domnilor primari care sunteţi aici, îngăduiţi-mi să vă salut şi mă bucur pentru faptul că alături de 
dumneavoastră, în prezidiu, este domnul prefect, semn că poate, încet-încet şi în Caraş-Severin, lucrurile intră 
într-o normalitate firească. Prietenul Haralambie a întrebat câte stele sunt. Eu spun că domnia sa, este a 13-a 
stea de pe firmamentul acestui drapel european. Rezultatul votului de astăzi este concludent şi nu avem a-l 
discuta şi nici a-l combate şi îl felicit pe domnul Spânu Ion, pentru faptul că este noul vicepreşedinte al 
Consiliului Judeţean. Îl felicit din suflet, pentru că până la urmă regretând foarte mult că a pierdut Cristi Gâfu 
această competiţie, trebuie să mă bucur că a câştigat APR. Rezultatul votului este concludent şi din alte puncte 
de vedere şi se pare că noi putem să reaşezăm aceste coaliţii în Consiliul Judeţean şi în judeţul Caraş-Severin. 
Esenţial este că domnul Horia Irimia este la Bucureşti, esenţial este că domnul Secăşan este preşedintele 
Consiliului Judeţean, că domnul Spânu este vicepreşedinte şi dacă strângem rândurile la nivel judeţean ne vom 
descurca mult mai bine. Acest lucru s-a văzut în foarte multe judeţe. Din păcate, nu s-a văzut până în acest 
moment la noi sau s-a văzut foarte puţin. Evident că trebuie să ne bucure faptul că domnul Horia este la 
Bucureşti, că Mănel este vicepreşedinte al Consiliului Judeţean, dar haideţi, din tot sufletul vă rugăm, să 
strângem rândurile ca să descâlcim problemele judeţului şi problemele localităţilor din acest judeţ. Îi felicit pe 
cei doi, pe cel care a plecat la Bucureşti şi pe cel care îi ia locul astăzi şi sper din tot sufletul că vom colabora 
frumos, elegant şi deştept mai departe. Vă doresc succes.(Aplauze).

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Nu cred că se încheie un ciclu politic şi nici nu cred că începe un alt ciclu 
politic, cred că structura politică în Caraş-Severin se armonizează. Atunci când am constituit Consiliul 
Judeţean la alegerile din 2004, PSD care avea la acea vreme un număr mare de voturi, nu era prezent în 

http://www.cjcs.ro/hotariri/procver2007/procver12.htm (9 of 12) [10/11/2007 1:10:53 PM]



Hotarari

structura de conducere a Consiliului Judeţean. Iată că, datorită unei conjuncturi politice de moment şi vorbesc 
de politicile locale, fac ca Partidul Social Democrat să aibă în acest moment un vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean, aşa cum spuneam un economist, absolut necesar la numărul de consilieri pe care PSD îl are. Partidul 
Democrat şi-a câştigat binemeritatul post de preşedinte al Consiliului Judeţean, atunci la începuturi şi l-am 
menţinut printr-un vot în această sală. De data aceasta a considerat, că acest post de vicepreşedinte nu trebuie 
să fie al Partidului Democrat, pentru că este al altora. Ca atare, Partidul Democrat nu a candidat. Partidul 
Democrat nu doreşte să stăpânească autoritatea administrativă a judeţului, ci doreşte să lucreze în echipă cu 
celelalte partide. Horia este la Bucureşti, iar în locul lui este un vicepreşedinte care are o susţinere importantă 
în numărul de consilieri şi cred că judeţul Caraş-Severin este câştigat în acest moment. Încă odată, felicitându-l 
şi pe domnul Horia, felicitându-l şi pe domnul Ion Spânu, mulţumindu-vă şi dumneavoastră pentru modul 
decent în care v-aţi comportat astăzi, cred că şi acest moment a fost parcurs şi cred că armonizarea politică în 
Caraş-Severin este în curs de derulare. Vă mulţumesc. (Aplauze)

Domnul primar Vela Marcel: Domnule preşedinte, domnilor parlamentari, domnilor vicepreşedinţi, domnule 
ministru secretar de stat, domnule prefect, sincer nu am vrut să iau cuvântul, pentru că este atributul instituţiei 
judeţene să hotărască cine este vicepreşedinte. Din păcate, am văzut că de la administraţie şi de la această 
alegere, a început să se facă politică  vis-a-vis de cine susţine şi pe cine susţine la nivel naţional, un partid sau 
altul. Dacă am crezut că a fost o întâmplare faptul că domnul Ştefănescu a zis că aştepta voturile PNL-ului, 
pentru schimbul susţinerii la Bucureşti, am rămas un pic uimit că şi domnul preşedinte Secăşan face politică şi 
spune că ar fi cazul să fie vicepreşedinte de la PSD, că este reprezentat PSD-ul în Consiliul Judeţean, ceea ce 
este adevărat. Eu îl felicit pe domnul Spânu, îl apreciez, ne ştim de mult, este un vot pe care nu îl contest, sunt 
convins că este un câştig pentru Consiliul Judeţean şi domnul Spânu şi oricare candidat din cei 30 de consilieri 
judeţeni care ar fi ajuns vicepreşedinte, erau un câştig. Dar vis-a-vis de această politică, această cutumă, cum 
spunea domnul Imbrescu, pe care o lansează domnul Secăşan aici, îl invit să aplice din punct de vedere al 
calităţii sale politice această metodă şi la politica locală, în sensul că, la Caransebeş de exemplu sunt 9 
consilieri liberali, 6 PSD şi 2 PD. Îi solicit să-şi retragă viceprimarul PD că are doar 2 consilieri şi să oferim 
Partidului Social Democrat postul de viceprimar, prin aceeaşi analogie prin care consilierii judeţeni au susţinut 
un vicepreşedinte de la PSD. Mi se pare corect, ferm să se reprezinte întreaga paletă în urma votului 
electoratului, să se reaşeze administraţia pe noi reprezentări, care sunt compatibile cu votul electoratului. În 
acest context, cred că şi la Reşiţa aţi putea să-l retrageţi pe domnul Pădureanu, că PSD nu are viceprimari la 
Reşiţa şi a avut destul de multe voturi în Consiliul Local Reşiţa. Am spus aceste lucruri pentru că ştiu că nu se 
vor întâmpla, pentru că astăzi una vorbim, ca de obicei, de 2 ani şi jumătate şi mâine alta facem. Vă 
mulţumesc. (Aplauze)

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă mai vrea cineva să aibă o poziţie de exprimat? Nu. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.
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         P R E Ş E D I N T E,                                      SECRETARUL JUDEŢULUI,

 

        dr. med. Iosif Secăşan                                          dr. jr.  Ion Imbrescu
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